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Abstract (en)
A radiator, consisting of a plane holding frame (1) and a number of elements (4) which are held by the frame and extend parallel to one another and
are adjoined by a plurality of lamellae (8) made of good heat-conducting material, contains electric PTC thermistors (6), as heat-emitting elements,
which are in good heat-conducting contact with the adjoining parts of the radiator. In this manner, an overheating of the PTC thermistors, which could
lead to an impairment of the heat emission of the same, is prevented. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Radiator, bestehend aus einem ebenen Halterahmen (1) und mehreren von diesem gehaltenen, sich parallel zueinander erstreckenden
Elementen (4), an die eine Vielzahl von Lamellen (8) aus gut wärmeleitendem Material anstoßen, enthält elektrische Kaltleiterelemente (6)
a wärmeabgebende Elemente, die mit den anstoßenden Teilen des Radiators in gutem Wärmeleitkontakt stehen. Auf diese Weise wird eine
Übererwärmung der Kaltleiterelemente verhindert, die zu einer Beeinträchtigung der Wärmeabgabe derselben führen könnte.
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